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  شهروند: هفته ديگه ليگ شروع مى شه و 
همچنين ليگ قهرمانان آسيا. ما هنوز مى گيم 
مى خوايم چه كنيم، چه كار كنيم، يعنى اگه 
توى اين يكى دو روز هم مهاجم بگيريم، واقعا 
مى تونن توى اين زمان كوتاه مؤثر باشن و 

هماهنگ بشن؟

 صبرى: سال قبل خيلى خوب بود و توى 
محله مون بعد از سال ها مسابقه هاى كشتى با 
چوخه برگزار شد، اتفاقا كوچيك و بزرگ هم 
از اون استقبال كردن و براى تماشا اومدن. 
امسال ولى خبرى نيست انگار، لطفا از اين 

موضوع هم گزارشى تهيه كنيد.
روند  از  گزارشى  گذشته  هفته  در  پاسخ: 
ساخت گود بابانظر به چاپ رسيد كه در آن 
مسئولان از افتتاح اين پروژه تا دهه فجر خبر 
رقابت هاى  افتتاح،  به دنبال  احتمالا  و  دادند 

كشتى با چوخه نيز برگزار مى شود.

 محمدرضا لقمانى: تا اول بهمن كه اولين 
بازى آسيايى هست، در شهرخودرو دقيقا چه 
اتفاقى قراره بيفته؟ لطفا حريفمون كه توى 
مشهد باهاش بازى داريم رو دست كم نگيريد!

 شهروند: با سلام، به خاطر پوشش اخبار 
بازى هاى آخر وقت، از شهرآرا ممنونم.

به  بانوان  اخبار  پوشش  بابت  شهروند:   
خصوص ليگ فوتسال ممنونم، اما هم زمان 
دختران  فوتسال  ليگ  مسابقات،  اين  با 
استان  هم در حال برگزارى است و از شما 

مى خواهيم اخبار آن را هم كار كنيد.

علم و ورزش

تنهابانوی داور ایرانی
در آستانه میدان بزرگ توکیو

كمتر از 200 روز ديگر رقابت هاى المپيك2020 توكيو آغاز مى شود 
و جامعه ورزش بانوان ايران نمايندگانى در بخش هاى مختلف اين 
ميدان بزرگ دارد. سيمين رضايى، تنهاداور ايرانى در مسابقات 
تنيس روى ميز المپيك توكيو خواهد بود. فقط داورانى كه داراى 
مدرك «بلوبج» هستند، مى توانند در المپيك قضاوت كنند و 
رضايى امسال توانست چنين مدركى را بگيرد. اين داور بين المللى 
تاكنون قضاوت هاى مهمى ازجمله فينال مسابقات تيمى قهرمانى 
جهان2016، فينال مسابقات انفرادى سال2018 جهان و مسابقات 
المپيك جوانان را قضاوت كرده، اما براى نخستين بار حضور در 
المپيك را تجربه مى كند. او با اشاره به قضاوت يك زن باحجاب ايرانى 
در مسابقات بين المللى گفته است اوايل همه وقتى مى ديدند من با 

حجاب در مسابقات قضاوت مى كنم، تعجب مى كردند.

دفاع معاونت بانوان وزارت
از قهرمان تکواندوی زنان

ــدال آور ايــران در المپيك، اين روزها  مهاجرت اولين بانوى م
سروصداى زيادى به پا كرده است و برخى چهره ها نسبت به اين 
خبر موضع گيرى هاى شديدى داشته اند؛ اما دراين ميان مهين 
فرهادى زاد، معاون امور بانوان وزارت ورزش و جوانان، در نشست 
كميسيون ورزش بانوان دراين باره اظهار كرده است: هر كسى 
در ارتباط با زندگى  خودش تصميم مى گيرد و ما نمى توانيم آن ها 
را مجبور كنيم، اما ما بايد آن ها را حمايت كنيم و از ورزشكارانمان 
دلجويى كنيم. كيميا عليزاده، ورزشكار قهرمان ما در ريو بود كه با 
تلاش و باوجود آسيب ديدگى ها روى سكو رفت و اولين مدال آور زنان 
ايران در بازى هاى المپيك شد. به همين دليل براى مردم و مسئولان 
قابل احترام است. كيميا زندگى خودش را دارد، بنابراين او انتخاب 

كرده براى تحصيلات در رشته اى كه دوست دارد، اقدام كند. 

نام گذاری یک مجموعه ورزشی
به نام نخستین بانوی پرچم دار

يك مجموعه ورزشى به نام اولين بانوى ايرانى پرچم دار المپيك 
به ثبت رسيد. فدراسيون تيراندازى با دعوت از ليدا فريمان، يك 
مجموعه ورزشى تفريحى را با همكارى شهردارى منطقه22 تهران 
به نام اين قهرمان تيراندازى نام گذارى كرد. اين مجموعه شامل 
زمين هاى چمن مصنوعى، مسير تندرستى، باشگاه بدن سازى، 
بدمينتون، واليبال ساحلى، بسكتبال، فوتبال و ميز پينگ پنگ است. 
ليدا فريمان، نخستين زن تاريخ ورزش ايران است كه پرچم دارى 
كاروان ايران در المپيك را عهده دار شده بود. او كه در افتتاحيه 
المپيك1996 آتلانتا تنهابانوى ورزشكار در كاروان ايران بود، او 
در رقابت هاى تيراندازى المپيك   در رده 46 قرار گرفت. فريمان در 
بازى هاى آسيايى بوسان كره جنوبى نيز به مدال برنز دست يافت تا 

اولين مدال آور ايران در بازى هاى آسيايى بعد از انقلاب باشد.

فرش آرا در پلی آف به سن ایچ رسید

می خواهیم به جمع
 ۴ تیم پایانی صعود 
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بلیت توکیو
 راحت اوکی شد

تيم ملى واليبال ايران با ارائه نمايشى 
درخشان، چين را در خانه اش شكست داد و 
براى دومين بار المپيكى شد. 3 روز قبل بود 
كه ايران توانست در مرحله گروهى، چين را 
باوجود حمايت تماشاگرانش 3بر0 از پيش رو 
بردارد؛ اما به مشكل خوردن تيم كولاكوويچ 

برابر كره و پيروزى به صورت ميلى مترى 
نشان داد كه هيچ تيمى را نمى توان دست كم 

گرفت. چين كه قطر را در نيمه نهايى 
شكست داد، ديروز براى گرفتن جشن 

صعود به زمين آمده بود، اما از قدرت بالاى 
ايران هم آگاه بود. اين دوئل تماشايى در 

پايان فقط يك برنده داشت كه بليت توكيو 
را براى خودش رزرو كرد؛ ايران! بلندقامتان 

كشورمان با انگيزه زياد و حملات بسيار 
خوب، ست نخست...

آسیب های شدید و شایع  
رشته های رزمی

جامعه زیادی از ورزشکاران در رشته های رزمی فعالیت 
می کنند. رشته های رزمی با اقبال خوبی نیز روبه روست، اما 
برخلاف آنچه تصور همگانی است، میزان بروز آسیب های 

جدی در این ورزش به نسبت پايين است. براساس 
بررسی ها احتمال آسیب دیدگی در ورزش های رزمی 

حدود ۱۷در۱۰۰هزار نفر، فوتبال ۱۶۷در۱۰۰هزار نفر، بسکتبال 
۱۸۸ در ۱۰۰هزار نفر و کشتی ۲۶ در ۱۰۰هزار نفر است و 
۶۰درصد از آسیب های مرتبط با ورزش های رزمی در 

هنگام تورنمنت های ورزشی رخ می دهد. شدت صدمات 
ایجادشده با میزان مهارت ورزشکار، رابطه مستقیم دارد. در 
کاراته احتمال صدمه دیدگی به دنبال اصابت مشت بیشتر از 
احتمال صدمه به دنبال ضربات پاست و در تکواندو احتمال 

صدمه دیدن به دلیل ضربات پا بیشتر از احتمال صدمه 
به دنبال اصابت مشت است. علل صدمات در ورزش های 

رزمی شامل اصابت ضربات مستقیم به بدن، مانورهای 
تعادلی و چرخشی و حرکات تکراری مثل رقص پا یا 

مشت زدن به میت به صورت متوالی و احتمال شکستگی پا 
در اثر استرس است.

 انواع صدمات نواحی خاص بدن

صدمات سروگردن: شامل پارگی و خون ریزی بینی و 
کبودی دور کاسه چشمی که اغلب در اثر اصابت مشت 

به صورت و گاهی هم در اثر اصابت پا به صورت رخ 
می دهد. شدیدترین آن از آسیب مغزی به دنبال اصابت پا 
طی حرکت چرخشی فرد است. آسیب های اندام فوقانی: 

شایع ترین آسیب آن کبودی های ساعد و مچ است که 
دررفتگی ساعد اگر رخ دهد، عمدتا از نوع خلفی است؛ 

درحالی  که دررفتگی شانه اگر اتفاق بیفتد، در ۹۵درصد موارد 
از نوع قدامی است. شکستگی  و کشیدگی  رباطی به  ویژه 
در شانه و کشیدگی های عضلانی عمده این نوع از آسیب  

را شکل می دهند. آسیب های اندام تحتانی: شایع ترین 
آن کبودی ها در نواحی ساق، داخل ران و پشت پاست. 

زانو بیشتر مستعد آسیب در اثر اعمال نیرو به جلو یا 
عقب یا طرفین داخلی و خارجی آن است و آسیب های 

زانو می تواند به مینیسک ها یا رباط های زانو یا به کشکک 
وارد شده و سبب شکستگی یا دررفتگی آن شود. آسیب 
به انگشتان اول و دوم و پنجم نیز شایع است و احتمال 
دارد در درازمدت در این انگشتان آرتروز رخ دهد. آسیب 

ارگان های شکم: در ضربه به شکم به ویژه ضربات چرخشی 
پا احتمال آسیب ارگان های شکمی مثل کبد، طحال، کلیه و 
پانکراس وجود دارد و یک ضربه کنترل نشده پا می تواند به 
آسیب بیضه ها و خون ریزی آن ها منجر شود. آسیب قفسه 

سینه: در اثر مشت قوی یا ضربه شدید پا به قفسه سینه 
احتمال شکستگی دنده یا التهاب قسمت قدامی دنده و در 

مواردی ورود هوا به داخل پرده جنب وجود دارد.

بانوان وزنه بردار خراسانى براى حضور 
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بقات قهرمانى  ولين دوره مسا در ا
وزنه بردارى زنان معلول كشور آماده 

مى شوند.
سال98 براى پاراوزنه بردارى نقطه 
عطفى محسوب مى شود، چراكه با 
رايزنى هايى كه فدراسيون جانبازان 
و معلولين، كميته ملى پاراالمپيك و انجمن 
وزنه بردارى با وزارت ورزش و جوانان انجام داد، 
براى نخستين بار بحث وزنه بردارى بانوان داراى 
معلوليت، شكل جدى ترى پيدا كرد و لباس 
بانوان پاراوزنه بردار بررسى شد و با تأييدهاى 
صورت گرفته، برخى هيئت هاى ورزشى بانوان 
نيز تمرينات و فعاليت خود را آغاز كردند. تا 
ماه گذشته بيش از 8 استان براى حضور در اين 
رقابت ها اعلام آمادگى كردند، موضوعى كه در 

اولين دوره مى توان به فال  نيك گرفت.
رقابت هاى قهرمانى كشور مــردان 25 سال 
است كه پيگيرى مى شود و در اين چند روز نيز 
بيست وششمين دوره در حال پيگيرى است 
كه براى ششمين سال تحت نظارت كميته  
بين المللى پاراالمپيك است و اين نظارت تأثير 
مثبتى بر سطح كيفى مسابقات، ورزشكاران و 
تيم هاى شركت كننده دارد. اما قرار است پس از 
پايان اين رقابت ها، بانوان براى اولين بار در تاريخ 

وزنه بردارى، روى تخته بروند.

 استقبال مشهدی ها از وزنه برداری بانوان

زهرا اسلامى، نايب رئيس بانوان هيئت جانبازان 
و معلولين خراسان رضوى، دراين باره مى گويد: 
براى شروع فعاليت بانوان معلول در رشته 
وزنه بردارى، نخستين دوره مسابقات قهرمانى 
كشور و انتخابى تيم ملى بانوان وزنه بردار 
25دى مــاه در محل فدراسيون و به ميزبانى 
تهران برگزار مى شود و به مدت 3 روز ادامه 
خواهد داشت. بعد از برگزارى اين رقابت ها، 
استعدادهاى برتر شناسايى و به تيم ملى دعوت 

خواهند شد.
او ادامه مى دهد: از مدت ها قبل ورزشكاران ما 
تمرينات خود را در مشهد آغاز كردند كه روز 
گذشته در محل تمرينات آن ها حاضر شديم، 

خداراشكر شرايط خوبى وجود دارد و جزو 
استان هايى بوديم كه از اين طرح و شروع 
وزنه بردارى بانوان استقبال كرديم. اين رشته 
هنوز بين بانوان شناخته نشده، اما به مرور قطعا 
ورزشكاران بيشترى جذب اين ورزش خواهند 

شد.
اسلامى تصريح مى كند: از اوايل سال انجمن 
وزنه بردارى فدراسيون جانبازان و معلولين قول 
راه اندازى اين رشته براى بانوان را داده بود كه 
خوشبختانه وعده آن ها عملى شد. از مدت ها 
قبل 2 بانوى ايرانى، خانم ها مژگان نصيرى و 
حديث شكوهى در دوره هاى آموزش بين المللى 
داورى و مسئول فنى مسابقات پاراوزنه بردارى 
در رقابت هاى غرب آسيا حاضر شدند و يك 

دوره داورى درجه3 پاراوزنه بردارى بانوان، 
آذرماه با حضور 18 شركت كننده از استان هاى 
مختلف در فدراسيون برگزار شد. پس از آن 
دوره مربيگرى درجه3 ويژه بانوان با حضور 
41 شركت كننده از ابتداى دى ماه پيگيرى شد 
كه نمايندگانى از خراسان رضوى در اين دوره 

حضور داشتند.

 حضور در میادین بین المللی

آغاز فعاليت پاراوزنه بردارى بانوان جانباز 
و معلول، شرايط را بــراى تشكيل تيم ملى 
ــران در ميادين  ي قدرتمند و حضور مؤثر ا
بين المللى ايجاد مى كند. براى حضور بانوان 
وزنه بردار در مسابقات بين المللى، همه چيز 
منتظر تأييديه لباس آن ها ازسوى وزارت ورزش 
و جوانان و سپس كميته بين المللى پاراالمپيك 
است. درصورتى كه IPC لباس بانوان وزنه بردار 
معلول را تأييد كند، در سال جديد شانس 
زيادى براى حضور در رقابت هاى مهم حتى 
المپيك دارند. هنوز وضعيت وزنه بردارانى كه 
سهميه ورودى را كسب كردند، مشخص نيست. 
مسابقات بين المللى امارات در ارديبهشت سال 
آينده برگزار مى شود. ورزشكارانى كه بتوانند 
ركوردهاى ورودى را كسب كنند، مى توانند 
پيراهن تيم ملى را به تن كنند و راهى اين 

مسابقات شوند.

بانوان معلول وزنه بردار در آستانه تجربه جديد
براى اولين بار در تاريخ ورزش كشور، مسابقات وزنه بردارى بانوان معلول و جانباز برگزار مى شود
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  ورزش بانوان  

  اخبار کوتاه  

داوری استان
در فدراسیون
سکو ندارد!

پاى حرف هاى اصغر 
رحيمى، پيش كسوت 
داورى فوتبال مشهد
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با موسپیدان قضاوت
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چگونه رفتن یحیی گل محمدی از شهرخودرو  و جانشینی اش 
به جای کالدرون در پرسپولیس جدی شد؟
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۲شنبه

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

بیشترین دستمزد آنفیلد برای صلاح
ستاره مصرى پردرآمدترين بازيكن آنفيلدى ها با دريافت بيشترين دستمزد 
هفتگى است. ليوروپول در فصل جارى 20 بازى را بدون متحمل شدن هيچ 
شكستى پشت سر گذاشته است و در حال نزديك شدن به ركورد جاودانه آرسنال 
است. طبق اعلام رسانه گاردين، بيشترين دستمزد هفتگى را در ليورپول محمد 
صلاح با 200هزار يورو دريافت مى كند كه در صورت تمديد قرارداد، اين مبلغ با 
رشد چشمگيرى مواجه خواهد شد. بعد از صلاح مصرى، فرمينيو و فان دايك با 

دستمزد هفتگى 180هزار يورو در هفته در رتبه هاى دوم قرار دارند. 

مرگ موتورسوار پرتغالی در رالی داکا

پائولو گونسالوز، موتورسوار كهنه كار مسابقات رالى داكار، پس از تصادف روز 
يكشنبه كه در جريان مرحله هفتم داكار2020 در عربستان سعودى رخ داده بود، 
درگذشت. گونسالوز چهل ساله، سيزدهمين حضور خود در رالى داكار را تجربه 
مى كرد و بر روى موتورِ سازنده هندى يعنى هيرو مسابقه مى داد. در روز هفتم و در 
جريان مسير 546كيلومترى رياض-وادى الدواسير، ساعت 10:18صبح به وقت 
محلى، گونسالوز 276كيلومتر را پيموده بود كه دچار سانحه شد. گونسالوز در 
همان محل حادثه از هوش رفته بود و با بالگرد امداد به بيمارستان ليلا منتقل 
شد. در بيمارستان اعلام شد كه اين موتورسوار در همان لحظه تصادف، جان 
سپرده است. از زمان برگزارى اولين دوره رالى داكار در سال1979 تا امسال، 70 
نفر جان خود را در جريان مسابقات از دست داده بودند كه ازاين ميان فقط 28 نفر 
شركت كننده بودند و بقيه را افراد ديگر مثل تماشاگران مسير، مسئولان برگزارى 

يا افرادى كه در حال عبور از مسير بودند، تشكيل مى دهند.

گلر میلان به استون ویلا پیوست

دروازه بان كهنه كار تيم فوتبال ميلان با انتشار يك پست در فضاى مجازى از 
پيوستنش به تيم استون ويلاى انگليس خبر داد. رينا در صفحه شخصى خود 
در يكى از شبكه هاى اجتماعى با تأييد خبر انتقالش به استون ويلا، در پيامى كه 
مخاطب آن ميلانى ها هستند، نوشت: ميلان از تو متشكرم! در ماه جولاى شما 

را خواهم ديد. 

AFC ارسال مدارک پرسپولیس و سپاهان به
دپارتمان امور بين الملل فدراسيون از ارسال مدارك تيم هاى پرسپوليس و 
سپاهان به كنفدراسيون فوتبال آسيا خبر داد. با توجه به پايان مهلت ثبت نام 
بازيكنان و اعضاى كادر فنى تيم ها در ليگ قهرمانان آسيا2020 اسامى و مدارك 
باشگاه هاى پرسپوليس و فولادمباركه سپاهان امروز به كنفدراسيون فوتبال 
آسيا ارسال شد. مدارك تيم هاى شهرخودرو و استقلال كه از مرحله دوم 

مقدماتى وارد مسابقات شده اند، هفته گذشته ارسال شده بود.

حاتمی با نفت فسخ کرد

مهاجم نفت مسجدسليمان با فسخ قراردادش از اين تيم جدا شد. فرزاد حاتمى كه 
سابقه بازى در تيم هايى چون تراكتور، استقلال، پرسپوليس، ملوان و پارس جنوبى 
جم را دارد و به ماركوپولوى فوتبال ايران مشهور است، ظهر ديروز به طور رسمى از 
جمع شاگردان تارتار جدا شد. حاتمى با تأييد اين مطلب گفت: با تمام علاقه مندى 
كه بين من و طرف داران خون گرم مسجدسليمانى وجود داشت، درنهايت به علت 
برآورده نشدن تعهدات ازسوى مديران تيم تصميم گرفتم كه از اين تيم جدا شوم. 
قصد دارم كه فوتبالم را در يكى از كشورهاى آسياى شرقى دنبال كنم و اگر چنين 

امرى ميسر نشد، بعدا تصميم مى گيرم كه به كدام تيم بروم.

خداحافظی خادم الشریعه از تیم ملی

سارا خادم الشريعه، استاد بزرگ شطرنج ايران، با منتشركردن پستى در 
اينستاگرامش، از تيم ملى شطرنج ايران كناره گيرى كرد! در روزهايى كه 
شاهد موج مهاجرت ملى پوشان كشورمان به خارج از كشور هستيم، سارا 
خادم الشريعه، هم  با انتشار پستى از تيم ملى كناره گيرى كرد. اين شطرنج باز 
در چند سال اخير بهترين شطرنج باز زن ايران محسوب مى شود و در رده بندى 
جهانى جزو 40 نفر برتر به شمار مى رود .گفتنى است  اين شطرنج باز به تازگى 
از تصميم جنجالى عليرضا فيروزجا ديگر شطرنج باز تيم ملى مبنى بر حضور 
در كشورى غير از ايران حمايت كرد و به همين علت با فدراسيون شطرنج دچار 
اختلاف شد، تا جايى كه مهرداد پهلوان زاده، رئيس فدراسيون هم، عليه او 

مصاحبه اى انجام داد. 

ورزش ایرانفوتبال جهان

شايد مربى جديد با من كار نكند
باقرى: سعى كردم كالدرون را راضى كنم بماند، نشد

باشگاه پرسپوليس همان طور كه انتظار 
مى رفت، در ادامه همكارى با گابريل كالدرون 
دچار مشكل شد و اين مربى آرژانتينى، رفتن 
را به ماندن ترجيح داد. دراين ميان شايد 
تنهافردى كه بدون تعارف دراين زمينه 
اظهارنظر مى كند، كريم باقرى است؛ 
مربى اى كه تحت هيچ شرايطى حاضر نيست 
سرمربيگرى را قبول كند، درحالى كه شايد 
بسيارى از افراد اگر جاى او بودند، به هر درى 

مى زدند تا به اين پست برسند.
چرا سرمربيگرى را نمى پذيريد تا 

خيال هواداران راحت شود؟!
من بار ها گفته ام كه دنبال سرمربيگرى 
پرسپوليس نبوده و نيستم. باشگاه به دنبال 
استخدام سرمربى است و ان شــاءا... تا فردا 

(امروز) همه چيز قطعى خواهد شد.
شما به كارتان ادامه خواهيد داد؟

نه، هنوز هيچ چيز مشخص نيست. بستگى به 
سرمربى آينده تيم دارد. اگر خواست مى مانم، 
اگر نه همانند سال هاى گذشته به عنوان يك 
طرف دار پرسپوليس، بازى هاى اين تيم را 

پيگيرى مى كنم.
اما خيلى ها مى گويند هر فردى 
سرمربى پرسپوليس شود، علاقه مند به 

كار با شما خواهد بود!
من اين طور فكر نمى كنم. هر سرمربى دوست 
دارد با كادر خودش كار كند و دراين مورد حق 

را كاملا به او مى دهم.
در مدتى كه با كالدرون كار كرديد، 
اختلافى بين او و مديريت باشگاه 

پرسپوليس ديديد؟
كالدرون حرف هايش را زده و همه مى دانند. 
شما خودتان مى دانيد كه در اين چند سال 
باشگاه پرسپوليس و خيلى از باشگاه هاى 
ديگر درگير مشكلات مالى هستند و اين 
روند همچنان ادامه دارد. با اين شرايط هر 
سال بر بدهى هاى باشگاه اضافه مى شود و 
معلوم نيست به چه شكل قرار است بدهى ها 
پرداخت شود. مى بينيد كه هر فصل هم 
بازيكن و مربى خارجى استخدام مى كنيم و 
در آخر نمى توانيم به تعهداتمان در قبال آن ها 
عمل كنيم. درنهايت همه آن ها براى باشگاه 
مشكل ساز مى شوند. كالدرون هم بيشتر 
بر سر موارد مالى با باشگاه به مشكل خورد. 
باشگاه هاى ديگر هم همين شرايط را داشتند.

ن  يكنا ز با ه  سيد ر خبر  ينكه  ا
پرسپوليس شما را تهديد كرده اند كه اگر 
تا فردا (امروز) پرداختى به آن ها انجام 

نشود، اعتصاب خواهند كرد، صحت 
دارد؟

نه، اتفاقا اين خبر را شنيدم و تعجب كردم. آقاى 
انصارى فرد در آغاز تمرينات به محل تمرين 
آمد و درباره پرداختى ها زمان هايى را تعيين 
كرد. روز پنجشنبه هفته گذشته بخشى از 
پرداختى ها طبق زمان تعيين شده پرداخت 
شده و مابقى هم قرار است در همين هفته به 
حساب بازيكنان واريز شود. مشكلى ازاين بابت 

وجود ندارد.
كالدرون علاقه اى به ادامه كار در 

نداشت يا قضيه چيز ديگرى بود؟
آقاى كالدرون علاقه زيادى داشت كه بماند، 
اما به خاطر مشكلات مالى كه داشت، كارش 
به جدايى كشيد. او مربى اى حرفه اى است و 
انتظار داشت به موقع دريافتى هايش انجام 
شود. شايد مى شد انتظار داشت او كمى كوتاه 
بيايد، اما به هر صورت كالدرون دوست داشت 
سر موقع پولش را بگيرد. ما ايرانى ها خيلى با 
آن ها فرق داريم. با همه اين اوصاف من كاملا 

به او حق مى دهم.
تلاشى براى ماندن كالدرون كرديد؟

بله. واقعا حيف شد كه كالدرون رفت و من 
چند بار با او صحبت كردم تا راضى اش كنم 
كه برگردد، اما براى خودش دلايلى داشت 
كه من نمى توانستم بيشتر از آن دخالت كنم. 
شخصا دوست داشتم كالدرون برگردد، چون 
تيم شكل خوبى پيدا كرده بود و مى توانست 
موفق شود. درحال حاضر فقط مى توانم براى 
كالدرون آرزوى موفقيت كنم. او آدم بسيار 
خوبى بود و كارش را خيلى خوب و با علاقه زياد 
انجام مى داد. متأسفانه در اين چند وقت خيلى 
بى مهرى از همه جا به كالدرون شد و درنهايت 
رفت و اميدوارم هر جا هست، موفق باشد. براى 
سرمربى آينده تيم هم آرزوى موفقت دارم و 
اميدوارم اين راه سختى را كه در پيش داريم، با 

موفقيت به پايان برساند.
به نظر شما پرسپوليس از جدايى 

كالدرون ضرر خواهد كرد؟
الان كه نمى شود دراين باره نظر داد. زمان، 
همه چيز را مشخص خواهد كرد. درحال حاضر 
باشگاه بايد هرچه زودتر سرمربى جديد را 
معرفى كند و بازيكنان جديد هم جذب شده 
و در تمرينات حاضر شوند تا ان شــاءا... تيم 
روند خوبى را در پيش بگيرد و با نتايج خوب، 
دل هواداران را شاد كند. ما زمان زيادى را از 
دست داديم كه ان شاءا... در ادامه آن را جبران 

خواهيم كرد.

آدام همتی، مدافع و هافبک جوان 
پرسپولیس که توسط برانکو جذب 
شده بود، به جز دوران بسته بودن 
یکن،  پنجره این تیم و کمبود باز
ی پیدا  چندان فرصتی برای باز
نکرد و سرانجام از پرسپولیس 
جدا شد. مقصد بعدی آدام، 
تیم پارس جنوبی جم است و 
یرنظر  یکن کار خود را ز این باز
خواهد  دنبال  افاضلی  هومن 
کرد. این درحالی است که پنجره 
نقل وانتقالاتی تیم پارس هنوز بسته 

است.

آدام همتی

در  پرسپولیس  باشگاه  مسئولان 
اتمام  به  مانده  روز  یک  فاصله 
برتر،  لیگ  نقل وانتقالات  زمان 
یستین اوساگونا، مهاجم  با کر
به  ذوب آهن،  گذشته  فصل 
توافقاتی دست یافتند. مهاجم 
نیجریه ای مدنظر پرسپولیس با 
نظر مستقیم انصاری فرد و البته 
تأييد مربی آینده این تیم جذب 
یکن درحالی  می شود. این باز
به پرسپولیس می پیوندد که در 
ینات فولاد  چند روز گذشته در تمر

خوزستان حضور داشت.

کریستین اوساگونا

باشگاه پرسپولیس مذاکرات خوبی را 
با عیسی آل کثیر و باشگاه صنعت نفت 
آبادان داشته و اگر اتفاق خاصی رخ 
ندهد، این بازیکن امروز انتقالش 
به پرسپولیس را نهایی خواهد 
کرد. باشگاه پرسپولیس همچنین 
قصد دارد یک مهاجم خارجی را 
به جمع مهاجمان خود اضافه 
کند. آنتونی استوکس و اوساگونا 
که به ترتیب سابقه بازی کردن 
در تراکتور و ذوب آهن را دارند، 
ینه های جدی پیوستن به جمع  گز

سرخ پوشان هستند.

عیسی آل کثیر

بدشانس بوديم
بازى بايد مساوى مى شد

استيلى: از چين هم شناخت خوبى داريم!

حميد استيلى پس از شكست 2بر1 تيم فوتبال 
اميد برابر كره جنوبى گفت: در اين بازى 2 نيمه 
كاملا متفاوت داشتيم. 20دقيقه ابتدايى بازى 
را خوب شروع كرديم و يك شانس گل هم 
داشتيم كه قائدى توپ را وارد دروازه نكرد. بعد 
از 20دقيقه انگار بچه هاى ما به خواب رفتند و 
با اشتباهات زياد، وظايفشان را فراموش كردند. 
برخى از بازيكنان تمركز كافى نداشتند و در 
جايگاه هاى خود قرار نگرفتند و به حريف براى 
شوت زنى فضا دادند كه همين اتفاق باعث شد 
2 گل دريافت كنيم. استيلى اظهار كرد: در اين 
شرايط، بازگشت به بازى خيلى سخت است و 
همان طور كه مى دانيد، در اين رده سنى وقتى 
با 2 گل از تيم خوبِ كره عقب مى افتيد، كار 
براى بازگشت به بازى سخت است. در ادامه 
سعى كرديم تغييراتى ايجاد كنيم كه فكر 
مى كنم تغييرات خوبى بود. با آمدن شجاعى 
به بازى، وضعيت بهترى پيدا كرديم و توانستيم 
در نيمه دوم بازى را كنترل كنيم و حريف را از 
دروازه دور نگه داريم. سرمربى تيم فوتبال اميد 
ادامه داد: در نيمه دوم اجازه موقعيت سازى به 
كره را نداديم و توانستيم شانس گل زنى ايجاد 
كنيم و قطعا شايسته اين بوديم كه حداقل يك 
امتياز كسب كنيم؛ اما بازهم بدشانس بوديم و 
موقعيت هايمان از دست رفت، به ويژه در دقايق 
پايانى در آستانه گل زنى بوديم، ولى اين فرصت 
را هم از دست داديــم. سرمربى تيم فوتبال 
اميد كشورمان درباره ديدار روز چهارشنبه با 
چين گفت: از چين هم شناخت خوبى داريم. 
اين آخرين شانس ماست و اگر مى خواهيم در 

مسابقات بمانيم، حتما بايد در اين بازى برنده 
باشيم. راه ديگرى جز پيروزى نداريم. همه 
تلاشمان را خواهيم كرد و آماده ترين بازيكنان 
را به ميدان مى فرستيم و بازيكنانمان بايد به 
لحاظ ذهنى و فيزيكى در آماده ترين سطح 
باشند. بازيكنان ما اگر مانند نيمه دوم ديدار با 
ازبكستان و كره جنوبى باشند و در هر 2 نيمه 

يك كيفيت را ارائه بدهند، حتما 
پيروزى  به  نند  مى توا

برسند. 

مديرعامل پرسپوليس
عامل جدايى ام است

نامه خداحافظى گابريل كالدرون از جمع سرخ پوشان

گابريل كالدرون با انتشار پستى در صفحه 
شخصى خود دربــاره جدايى اش از باشگاه 
پرسپوليس توضيح داد. او در اين پيام عنوان 
كرد در تلاش بود از پرسپوليس يك باشگاه 
بزرگ بسازد، اما مديران اين باشگاه تمام 
تلاششان را كردند تا او به كارش ادامه ندهد. 
كالدرون در اين پيام اينستاگرامى گفت: در 
اين 6ماه با تمام وجود تلاش كرديم 
يك  پرسپوليس  ز  ا تا 
باشگاه بزرگ تر 

بسازيم، چون معتقديم هواداران و بازيكنان 
لايق اين هستند. امروز به همكارى خودم با 
پرسپوليس پايان مى دهم، چون مديرعامل 
باشگاه و اطرافيانش تمام تلاششان را كردند 
تا من نباشم. وى افزود: از هواداران به خاطر 
ز  ا حمايتشان تشكر مى كنم. همچنين 
بازيكنان ممنون هستم؛ چون با تمام وجود 
براى نام پرسپوليس تلاش كردند. از اعضاى 
و  عتماد  ا به خاطر  باشگاه  هيئت مديره 
شجاعتشان تشكر مى كنم. از مهمان نوازى و 
لطف همه مردم ايران سپاسگزارم. اميدوارم 
فوتبال، ما را دوباره به هم برساند! به نشانه 
قدردانى از لطف و علاقه شما من يكى از 
بهترين سفراى ايــران بوده و خواهم بود. 
كالدرون در آخرين ايميلى كه به باشگاه 
ارسال كرده، فهرستى بلندبالا براى مديران 
پرسپوليس تهيه كرده و يكى از آن شروط 
نصارى فرد،  ا نبودن محمدحسن  هــم، 
مديرعامل پرسپوليس، بوده است. وارث 
كاخ قهرمانى هاى برانكو ايوانكوويچ، درحالى 
به طور رسمى از پرسپوليس كنار رفت كه در 
19 بازى رسمى، هدايت اين تيم را به دست 
گرفت و حاصل آن صدرنشينى در ليگ برتر و 
صعود به جمع 4 تيم حذفى بود. آن ها در ليگ 
برتر 11پيروزى، يك تساوى و 4 شكست به 
دست آورده اند و در جام حذفى نيز به جمع 
4 تيم صعود كرده اند. كالدرون بعد از رفتن 
استراماچونى و ويلموتس حالا سومين مربى 
خارجى محسوب شده كه در دو ماه اخير 

فوتبال ايران را ترك مى كند! 

امیدوارم حال 
مکس میر خوب 

باشد. واقعا قصد 
نداشتم به این 
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داشته باشم
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فوتبال  تیم  اول  نیم فصل  یکن  باز
شهرخودرو، با عقد قراردادی به تیم 

فوتبال نساجی مازندران پیوست. 
باقری بیست وهشت ساله، شروع 
داشت،  شهرخودرو  در  خوبی 
ولی رفته رفته از مدار تفکرات 
ج شد تا یکی  گل محمدی خار
یکنان مازاد تیمش باشد.  از باز
شهرخودرو که در پنجره زمستانی 

یکن یعنی حسن جعفری و  ۲ باز
میلاد سرلک را از نساجی مازندران 

به خدمت گرفته است، حالا یکی از 
بازیکنان خود را در این تیم می بیند.

روح ا... باقری

فرهاد مجیدی که از هفته قبل به عنوان 
سکان  استراماچونی  جانشین 

ا برای بار دوم  هدایت آبی ها ر
در کمتر از ۶ماه در دست گرفت، 
ر  با ین،  ز چند جلسه تمر ا بعد 
ینات را تعطیل کرد. بنا  دیگر تمر
به تصمیم سرمربی استقلال و 
دستیارانش، آبی های پایتخت 
با  تا  نکردند  ین  تمر دیروز 

ز  ی بیست وچهارساعته ا یکاور ر
امروز برنامه های آماده سازی خود 

را برای لیگ و پلی آف لیگ قهرمانان 
آسیا شروع کنند.

فرهاد مجیدی

و  ملی پوش  مدافع  حسینی،  مجید 
جوان ایرانی باشگاه ترابوزان اسپور، 

نمایش های خوب خود  باوجود 
در دومین سال از حضور در این 
یای  باشگاه محبوب حاشیه در
کادر  ازسوی  به یک باره  سیاه 
کنار  تیم  از  ترابوزانی ها  فنی 
ادعای  بر  بنا  تا  شد  گذاشته 
رسانه های ترکیه، شوک عجیبی 

به طرف داران «بوردو- ماوی ها» 
وارد شود. قرارداد دوساله حسینی 

با ترابوزان در تابستان۲۰۲۰ به پایان 
می رسد.

مجید حسینی

سوپردربی
دربی مادرید در عربستان. امشب قهرمان 
سوپرجام اسپانیا در نبرد بین رئال و اتلتیکو 

در خاورمیانه مشخص خواهد شد.

روزنامه آ اس

ژاوی، بله
ژاوی گزینه اول جانشینی والورده است. باشگاه 
بارسلونا به استخدام اسطوره کاتالان ها تمایل 

دارد، اما او فعلا تحت قرارداد السد قطر است.

روزنامه موندو

ویبره میلان
ابراهیموویچ در دیدار برابر کالیاری برای 
میلان تأثیرگذار بود و سرانجام روسونری 

با گل او برد.

روزنامه توتو

لاتزیو برای اسکودتو
یو با برد ارزشمند برابر ناپولی به صدر  لاتز
نزدیک شده است. حالا  جدول سری آ 

بیانکوچلستی هم مدعی قهرمانی است.

روزنامه کوریره

تساوی در بازی بزرگ
این روزنامه به بازی تیم های آتالانتا و اینتر 
پرداخته است که هندانوویچ با درخشش و 

مهار پنالتی، کونته را از شکست نجات داد.

روزنامه گاتزتا

المپيك ،دوباره محتاج معجزه شد! 
شكست تلخ  اميدها  برابر كره جنوبى  با وجود ارائه نمايش خوب

ز سد  2 گل ا زبكستان با  ميد ا تيم ا
متيازى شود  ا ر تا چها چين گذشت 
متياز در  6 ا ز كره جنوبى با  و پس ا
رتبه دوم گــروه سوم مسابقات قرار 
بگيرد. هفته دوم رقابت هاى مقدماتى 
2020 توكيو و قهرمانى زير  لمپيك ا
بيست وسه ساله هاى آسيا، امــروز در 
شهر سونگلاى تايلند پيگيرى شد و 4 
تيم گروه سوم مسابقات به ميدان رفتند. 
در اولين ديدار شاگردان حميد استيلى 
كه در نخستين گام مقابل ازبكستان به 
تساوى يك بر يك دست يافته بودند، 
مقابل كره جنوبى كه در بازى اول مقابل 
چين به برترى 1بر0 رسيده بود، با نتيجه 
2بر1 شكست خورد و در ديدار دوم اين 
تيم ازبكستان بود كه نمايش بهترى از 
چين داشت و در پايان با نتيجه 2بر0 
برنده شد. با درنظرگرفتن اين نتايج، 
حالا كره جنوبى با كسب 6امتياز خودش 
را در مرحله بعدى مسابقات مى بيند و 
تيم ازبكستان با 4امتياز موقعيت بسيار 
خوبى براى صعود به مرحله يك چهارم 
رد. در ســوى ديگر تيم چين كه  دا
2 شكست از 2 بازى برابر كره جنوبى 
و ازبكستان در كارنامه دارد، اولين 
حذف شده گروه است و ايران هم براى 
رسيدن به مرحله يك چهارم با توجه به 
كسب تنها يك امتياز، نياز به معجزه دارد. 
بااين وصف، شاگردان حميد استيلى 
درحالى مى توانند به دور بعدى مسابقات 
برسند كه كره جنوبى در آخرين ديدار 
بر ازبكستان موفق به شكست اين  برا
تيم شود و تيم اميد ايران نيز با تفاضل 
گل بهتر موفق به پيروزى برابر چين 
شود تا شاهد صعود اميدها به مرحله 
بعدى باشيم؛ مسئله اى كه با توجه به 
قطعى شدن صعود كره جنوبى و استفاده 
مربى اين تيم از بازيكنان نيمكت نشين، 
احتمالش چندان زياد نيست و فوتبال 
ايــران بار ديگر از رسيدن به المپيك 

بازخواهد ماند. 

  نورافکن: به خاطر این شکست از

مردم عذرخواهم 
 اميد نورافكن، كاپيتان تيم ملى فوتبال 
اميد ايران، بعد از شكست برابر كره جنوبى 
در جمع خبرنگاران حاضر شد و گفت: 
اول از طرف خودم و هم تيمى هاى خودم 

كه نتوانستند تمام توان خودشان را براى 
كشورشان بگذارند و نتيجه را عوض 
كنند، عذرخواهى مى كنم. اميدوارم 
اين  شكست يك تجربه خوب براى تيم 
شود. كره جنوبى يكى از تيم هاى خوب 
اين تورنمنت بود و همان طور كه همه 
ديدند و به گفته مربيان تيم، نيمه دوم 
را بسيار خوب و محكم شروع كرديم؛ 
ولى به هرحال فوتبال است. اميدوارم 
كه بتوانيم خــوب ريــكــاورى كنيم و 
چين را ببريم و درعين حال شانس هم 
با ما يار باشد. نورافكن در ادامه درباره 
تمركز نداشتن بعضى از بازيكنان افزود: 
به نظر من ازبكستان و كره جنوبى جزو 
بهترين تيم هاى اين تورنمنت هستند، 
به ويژه كره جنوبى. بازهم مى گويم كه ما 
در نيمه دوم بازى اميدواركننده اى انجام 
داديم و موقعيت هاى گل زنى داشتيم و 
بازهم از مردم عزيز كشورم به خاطر اين 
باخت عذر مى خواهم. ان شاء ا... بتوانيم 

اين باخت را جبران كنيم. 

  شکاری: امیدوارم صعود کنیم و باز 

به کره بخوریم 
رضا شكارى بعد از شكست ايران مقابل 
ميدهاى كره جنوبى گفت: به همه  ا
بچه هاى تيم خسته نباشيد مى گويم. 
هرچه داشتيم، گذاشتيم و تمام تلاشمان 
را كرديم. نتيجه نگرفتيم، ولى همه 
تلاشمان را كرديم. هر اتفاقى بيفتد، 
شانس داريــم. فقط بازى آخر براى ما 
مانده است و بايد براى بالا بردن تفاضل 
گل كار كنيم. اميدوارم خدا كمك كند 
و اين شانس را به ما بدهد كه صعود 
كنيم. او افزود: تيم كره فوق العاده بود و 
از قدرت هاى آسياست. مطمئن باشيد 
اين تيم يكى از كانديداهاى قهرمانى اين 
مسابقات است. اميدوارم ما از گروهمان 
بالا بياييم و دوباره به كره بخوريم تا به 
آن هــا قدرتمان را ثابت كنيم؛ چون 
امروز روى 2 اشتباه فردى گل خورديم. 
بازيكن تيم اميد ادامه داد: نيمه دوم 
همه كار كرديم كه گل تساوى را بزنيم. 
مى دانستيم اگر اين گل را بزنيم، به گل 
برترى هم مى رسيم؛ ولى بعد از گل اول، 
فشار بازى خيلى زياد بود. در اين آب وهوا 
خيلى كار سخت بود و از نظر بدنى افت 

كرديم. 

شجاعتشان تشكر مى كنم. از مهمان نوازى و باشگاه بزرگ تر ۰۳
لطف همه مردم ايران سپاسگزارم. اميدوارم 
فوتبال، ما را دوباره به هم برساند! به نشانه 
قدردانى از لطف و علاقه شما من يكى از 
بهترين سفراى ايــران بوده و خواهم بود. 
كالدرون در آخرين ايميلى كه به باشگاه 
ارسال كرده، فهرستى بلندبالا براى مديران 
پرسپوليس تهيه كرده و يكى از آن شروط 
نصارى فرد،  ا نبودن محمدحسن  هــم، 
مديرعامل پرسپوليس، بوده است. وارث 
كاخ قهرمانى هاى برانكو ايوانكوويچ، درحالى 
به طور رسمى از پرسپوليس كنار رفت كه در 
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4

استراماچونى و ويلموتس حالا سومين مربى 
خارجى محسوب شده كه در دو ماه اخير 

فوتبال ايران را ترك مى كند! 

ميزبان جــام جــهــانــى2022 
با  ع  ا د و ــا  ب نى  ا چند صله  فا
ز  ا پــس  يى  نيا سپا ا مهندس 
سال ها همراهى نــدارد. 5سال 
بعد از خداحافظى از بارسلونا در سى وسه سالگى 
و بستن پرونده هفده ساله حضور در باشگاه 
محبوب كاتالان، ژاوى هرناندز بار ديگر در مسير 
بازگشت به آغوش آبى انارى ها قرار گرفته است؛ 
اما اين بار نه به عنوان مهندس ميانه ميدان، بلكه 
به عنوان نفر اول نيمكت پرحاشيه و داغ بارسلونا 
ــاره اى در اين تيم رقم بخورد.  تا دگرگونى دوب
ژاوى درحالى از بارسلونا با چشمانى گريان وداع 
كرد و راهى دوحه در قطر شد كه در كنار بازى 
براى السد در ليگ ستارگان، سفير قطر در مسير 
ميزبانى جام جهانى2022 نيز معرفى شود. ستاره 
سابق ماتادورها و تيم محبوب كاتالان 4سال در 
تركيب زعيم به تمام افتخارات داخلى رسيد، اما 
در رسيدن به عنوان آسيايى ناكام ماند، آن هم 
نوند در نيمه نهايى  لعاده بيرا روى سيو فوق ا
ACL2018 در ورزشگاه آزادى كه رسيدن 
السد به فينال را به رؤيايى بزرگ براى اين چهره 
مشهور اسپانيايى ها تبديل كرد. درحالى كه از 72 
ساعت قبل همه اخبار از مذاكرات جدى بارسلونا با 
ژاوى براى جانشينى ارنستو والورده حكايت دارد، 
سرمربى اين روزهاى السد موفق شد در كلاسيكو 
دوحه رقيب ديرينه و سنتى را با نتيجه 4بر1 از 
پيش رو بردارد و به فينال كاس قطر صعود كند. بعد 
از اين بازى، ژاوى در گفت وگويى كوتاه با اشاره به 
اينكه مصاف با الريان بهترين نمايش شاگردانش 
در السد بود، مدعى شد با تكرار اين عملكرد خيالش 
راحت است كه ميراث به جا گذاشته اش در دوحه 
به هيچ تيمى نمى بازد. همين صحبت ها كافى 
بود تا گمانه زنى ها براى نزديك تر شدن اين چهره 
دوست داشتنى به نيمكت بارسلونا بار ديگر اوج 
بگيرد، گمانه زنى هايى كه از تلاش باشگاه السد 
براى انتخاب جانشين براى ژاوى و همواركردن 

مسير رسيدن او به يكى از بزرگ ترين آرزوهايش 
به پاس سال ها تلاش براى السد و قطر حكايت 
دارد. بى گمان دوحه و فوتبال دوستان اين شهر 
ساعات سختى را پيش رو خواهند داشت، ساعاتى 
كه بايد خود را براى وداع با اين چهره مشهور 
آماده كنند، چراكه ژاوى فاصله اى با نيمكت 
بارسلونا ندارد. اريك آبيدال و اسكار گرائو، 2 تن 
از مسئولان باشگاه بارسلونا، روز جمعه بازى السد 
را از نزديك و در شهر دوحه تماشا كردند. ژاوى 
دراين باره گفت: آبيدال دوست من است و من 

بارها با او ملاقات داشته ام. من به بارسلونا، والورده 
و البته قراردادم با السد احترام مى گذارم. من از 
حضور در السد خوش حالم و احترام زيادى نيز 

براى اين باشگاه قائلم.

 گزارش رسانه های اروپایی از توافق ژاوی با بارسا
جمعه گذشته بود كه رسانه هاى اسپانيايى از 
شروع مذاكرات بارسلونا با ژاوى براى جانشينى 
ارنستو والورده خبر دادند؛ خبرى كه خيلى ها 
را شوكه كرد. پس از شكست بارسا از اتلتيكو در 

نيمه نهايى سوپركاپ، صبر سران بارسا لبريز شد 
و حالا ديگر تمايلى براى ادامه همكارى با والورده 
ندارند. آن ها روى ژاوى نظرى مثبت دارند و او را 
ادامه دهنده راه پپ گوارديولا مى دانند. مسيرى 
كه معتقدند توسط والورده طى نشده و او بارسا را 
از فلسفه اش دور كرده است. مذاكرات با ژاوى روز 
گذشته نيز ادامه داشت و دوطرف 2 ساعت به بحث 
و گفت وگو پرداختند. در اين نشست برادر ژاوى نيز 
حضور داشت. مربى حال حاضر السد قطر قرار بود 
امروز پاسخ نهايى خود را بدهد، ولى طبق ادعاى 

آاس، او يك روز ديگر نيز مهلت خواسته است. با 
توجه به مذاكراتى كه صورت گرفته، ابهام در اين 
نكته است كه ژاوى در اين مقطع جانشين والورده 
خواهد شد يا اينكه تا انتهاى فصل صبر خواهد 
كرد و از تابستان به باشگاه محبوبش برمى گردد. 
در قطر حتى ادعا شده است كه وكلاى ژاوى در 
حال بررسى مفاد قرارداد بارسلونا هستند. در هر 
صورت آاس معتقد است كه هنوز هيچ قراردادى 
نوشته نشده و بارسلونا فعلا منتظر پاسخ نهايى 
ژاوى است تا مشخص شود كه او چه زمانى آماده 
به دست گرفتن هدايت باشگاه است. برخى منابع 
حتى از تماس هاى فوق ستاره هاى بارسا ازجمله 
مسى با ژاوى نيز خبر داده اند. بعد از پيروزى السد 
برابر الريان در نيمه نهايى جام وليعهد قطر، اسكاى 
در گزارشى مدعى شد ژاوى صحبت هايش با اريك 
ابيدال و اسكار گرائو، مدير ورزشى و مدير اجرايى 
بارسلونا را تأييد كرده است، اما چيزى از جزئيات 
آن ها نگفت. او باز هم به اين نكته اشاره كرد كه 
دوست دارد روزى هدايت تيم سابقش را برعهده 
بگيرد. ستاره سابق آبى وانارى ها دراين باره گفت: 
نمى توانم چيزى بگويم. آن ها (آبيدال و گرائو) براى 
صحبت با من اينجا بودند و درباره خيلى چيزها 
صحبت كرديم. متأسفم كه نمى توانم اطلاعات 
بيشترى را بازگو كنم. قادر نيستم تا رؤيايم براى 
هدايت بارسلونا را پنهان كنم. اين را بسيار زياد در 
مصاحبه هاى متعددى گفته ام. همه مى دانند كه از 
اعماق قلبم طرف دار بارسلونا هستم. بااين حال در 
اينجا مشغول انجام دادن كارم هستم و تمام تلاش 
خود را خواهم كرد. روى نيمه نهايى متمركز بودم 
و حالا روى فينال تمركز كرده ام. پيش از ديدار 
نيمه نهايى مقابل الريان، محمد غلام البلوشى، 
مدير ورزشى باشگاه السد قطر، مذاكرات ژاوى 
و بارسلونا را تأييد كرد «مذاكراتى ميان ژاوى و 
بارسلونا وجود داشته است. ما براى او در هر 
جايى كه تصميم به رفتن بگيرد، آرزوى موفقيت 

داريم». 

 دوحه آماده وداع با مهندس اسپانيايى
ژاوى: ميراث من بر اى  السد تيمى است كه  به هيچ تيمى نمى بازد

 گل دريافت كنيم. استيلى اظهار كرد: در اين 
شرايط، بازگشت به بازى خيلى سخت است و 
همان طور كه مى دانيد، در اين رده سنى وقتى 
 گل از تيم خوبِ كره عقب مى افتيد، كار 
براى بازگشت به بازى سخت است. در ادامه 
سعى كرديم تغييراتى ايجاد كنيم كه فكر 
مى كنم تغييرات خوبى بود. با آمدن شجاعى 
به بازى، وضعيت بهترى پيدا كرديم و توانستيم 
در نيمه دوم بازى را كنترل كنيم و حريف را از 
دروازه دور نگه داريم. سرمربى تيم فوتبال اميد 
ادامه داد: در نيمه دوم اجازه موقعيت سازى به 
كره را نداديم و توانستيم شانس گل زنى ايجاد 
كنيم و قطعا شايسته اين بوديم كه حداقل يك 
امتياز كسب كنيم؛ اما بازهم بدشانس بوديم و 
موقعيت هايمان از دست رفت، به ويژه در دقايق 
پايانى در آستانه گل زنى بوديم، ولى اين فرصت 
را هم از دست داديــم. سرمربى تيم فوتبال 
اميد كشورمان درباره ديدار روز چهارشنبه با 
چين گفت: از چين هم شناخت خوبى داريم. 
اين آخرين شانس ماست و اگر مى خواهيم در 

تيم ملى واليبال ايــران با ارائه 
نمايشى درخشان، چين را در 
خــانــه اش شكست داد و براى 
دومين بار المپيكى شد. 3 روز 
قبل بود كه ايران توانست در مرحله گروهى، چين 
را باوجود حمايت تماشاگرانش 3بر0 از پيش رو 
بردارد؛ اما به مشكل خوردن تيم كولاكوويچ برابر كره 
و پيروزى به صورت ميلى مترى نشان داد كه هيچ 
تيمى را نمى توان دست كم گرفت. چين كه قطر را 
در نيمه نهايى شكست داد، ديروز براى گرفتن جشن 
صعود به زمين آمده بود، اما از قدرت بالاى ايران هم 
آگاه بود. اين دوئل تماشايى در پايان فقط يك برنده 
داشت كه بليت توكيو را براى خودش رزرو كرد؛ 
ايران! بلندقامتان كشورمان با انگيزه زياد و حملات 
بسيار خوب، ست نخست را شروع كردند و مزد برترى 
فنى خود را نيز با پيروزى در دست اول گرفتند. در 
اين دست تيم چين تا حدودى پراشتباه ظاهر شد و 
دريافت هاى خوب تيم كشورمان باعث شد نتيجه 
25بر14 روى تابلوى نتايج ثبت شود. تيم ايران 
در دست دوم هم برترى را به خود اختصاص داد و 
به ويژه در دفاع روى تور، عملكرد خوبى داشت؛ ولى 
چينى ها برخلاف دست اول، تلاش بيشترى براى 
بازگشت به بازى انجام دادند. اين تلاش تا رسيدن 
به مرز يك امتيازى ايران جواب داد. نتيجه ست دوم 
نيز 25بر22 براى ايران بود. ايران تنها يك دست 
تا المپيك فاصله داشت. ست سوم با برترى 8بر3 
ايران آغاز شد و به راحتى ادامه پيدا كرد تا درنهايت 
25بــر14 به سود شاگردان كولاكوويچ به پايان 
رسيد. تيم ملى ايران در پايان اين بازى 37امتياز از 
اسپك، 14امتياز از دفاع روى تور، 5 پوئن سرويس و 
19امتياز از اشتباهات حريف كسب كرد و تيم چين 
نيز 30امتياز از اسپك، 8امتياز مستقيم از دفاع روى 
تور، يك پوئن سرويس و 11امتياز از اشتباهات ايران 

به دست آورد.

 دستان سید روی دیوار چین
موسوى،  بقه سيدمحمد  مسا يــن  ا يان  پا در 

سرعتى زن تيم ملى واليبال ايران، با كسب 16امتياز 
توانست عنوان امتيازآورترين بازيكن ايران را به 
خود اختصاص دهد. 9امتياز موسوى در اين مسابقه 
با دفاع هاى روى تور به دست آمد. پس از وى نيز 
شهرام محمودى موفق به كسب 10امتياز براى 
ايران شد. نكته شايان توجه اين ديدار، دفاع هاى 
روى تور بى نقص بازيكنان ايران بود؛ جايى كه محمد 
موسوى، سرعتى زن تيم ملى، با دفاع هاى بى نقص 
خود سد محكمى را روى تور تشكيل داد. موسوى در 
بيشتر مواقع با سرعت بسيار خوبى به دفاع كنارهاى 

خود مى رسيد و با انجام دفاع هاى پى در پى، حريف 
را كلافه كرده بود. سرعتى زن باتجربه ايران ديروز با 
عملكرد بى نظير خود همه را به ياد سال هاى اوج خود 
انداخت، جايى كه يك تنه با دفاع هاى خود سبب 
مى شد تا ايران مقابل قدرت هاى بزرگ واليبال 

بايستد .

 !عبادی پور بالاتر از معروف
فدراسيون جهانى واليبال درحالى بهترين هاى هر 
پست در مسابقات انتخابى المپيك را معرفى كرد 

كه نام عبادى پور در بخش بهترين پاسور، بالاتر 
از معروف قرار دارد! در بخش بهترين مدافعان، 
سيدمحمد موسوى و على شفيعى در رده هاى دوم 
و سوم قرار گرفتند. در بخش امتيازآورترين بازيكن 
سيدمحمد موسوى با كسب 50امتياز در جايگاه 
هفتم ايستاد و على شفيعى با 49امتياز هشتم شد. 
در بخش بهترين اسپكر، ميلاد عبادى پور از ايران 
در رده ششم ايستاد. على شفيعى و مرتضى شريفى 
به ترتيب در رده پنجم و ششم بهترين زننده سرويس 
قرار گرفتند. محمدرضا حضرت پور در جايگاه پنجمِ 

بهترين توپ گيرى قرار گرفت و عنوان دوم بهترين 
دريافت كننده نيز به عبادى پور رسيد.

 ۲ سهمیه تیمی در المپیک پس از ۴۴ سال
با سهميه اى كه تيم ملى واليبال كسب كرد، تعداد 
سهميه هاى ايران در المپيك به عدد41 رسيد. كار 
ورزشكاران ايرانى براى كسب سهميه از مدت ها 
قبل آغاز شده بود. مدتى بود كه روند كسب سهميه 
المپيك متوقف شده بود و همه منتظر المپيكى شدن 
واليبال بودند. بعد از بردى كه تيم ملى واليبال برابر 
چين به دست آورد، شاگردان كولاكوويچ نيز 
بليت توكيو را براى خودشان رزرو كردند. با توجه 
به اينكه در المپيك، تيم هاى واليبال مى توانند از 
12 بازيكن استفاده كنند، حالا تعداد سهميه هاى 
ورزش ايران نيز 12 عدد افزايش مى يابد و به 41 
مى رسد. با توجه به اينكه تيم ملى بسكتبال ايران 
نيز سهميه المپيك2020 توكيو را از رقابت هاى 
جام جهانى2019 چين كسب كرده است، براى 
دومين بار در تاريخ ورزش ايران پس از 44 سال 
خواهد بود كه كاروان اعزامى ايران به بازى هاى 
المپيك، با 2 سهميه تيمى (واليبال و بسكتبال) 
اعزام  مى شود. آخرين بار در المپيك1976مونترال 
بود كه تيم هاى فوتبال و واترپلو به عنوان 2 رشته 

تيمى به طور هم زمان در المپيك حضور داشتند.

 اقدام یکسان بازیکنان تیم ملی
بعد از پيروزى قاطع برابر چين ميزبان و صعود به 
المپيك هيچ كدام از بازيكنان تيم ملى مصاحبه 
نكردند، اما در عوض در شبكه هاى مجازى فعال 
بودند. اولين نفرى كه لحظاتى بعد از صعود ايران به 
المپيك در اينستاگرام پست گذاشت، سعيد معروف 
بود و بعد از آن بقيه بازيكنان هم پست هايى شبيه 
او گذاشتند. آن ها در اين پست ها با تبريك به مردم 
ايران به خاطر موفقيت صعود تيم ملى واليبال به 
المپيك توكيو، به  مسائل اخير كشور گريزى زده  و 
اظهاراميدوارى كردند كه روزهاى شاد ى در انتظار 

مردم ايران باشد.  

بليت توكيو راحت اوكى شد
تيم ملى واليبال با شكست 3بر0 چين، به مسابقات  المپيك صعود كرد

فرهاد مجیدی که از هفته قبل به عنوان 
سکان  استراماچونی  جانشین 

آدام همتی، مدافع و هافبک جوان 
پرسپولیس که توسط برانکو جذب 
شده بود، به جز دوران بسته بودن 
یکن،  پنجره این تیم و کمبود باز
ی پیدا  چندان فرصتی برای باز
نکرد و سرانجام از پرسپولیس 
جدا شد. مقصد بعدی آدام، 
تیم پارس جنوبی جم است و 

آدام همتی

فوتبال  تیم  اول  نیم فصل  یکن  باز
شهرخودرو، با عقد قراردادی به تیم 



  دوشنبه ها با موسپیدان قضاوت  

نماينده بسكتبال خراسان 
رضوى در ليگ برتر بسكتبال 
امروز ميهمان نيروى زمينى 
تهران است. صنعت آويژه پارسا 
پس از برد خانگى هفته گذشته 
خــود در چهارچوب هفته 
هجدهم ليگ برتر بسكتبال، 
امروز در تهران به مصاف نيروى زمينى 
خواهد رفت كه هم اكنون با 18 امتياز در 
قعر جدول ليگ حضور دارد و مشهدى ها 
كار چندان سختى در اين ديدار نخواهند 
داشــت. شاگردان سرجان ايوانوويچ 
كه با شروع رقابت ها در نيم فصل دوم 
عملكرد خوب خود را تكميل كردند و 

پيروزى هاى ارزشمندى كسب كردند، 
هم اكنون با 28 امتياز در جايگاه ششم 
قرار دارند. مشهدى ها پس از اين ديدار، 
روز پنجشنبه ميزبان پالايش نفت آبادانى 
خواهند بود كه از تيم هاى قدرتمند ليگ 
و از رقباى مستقيم آن ها براى رسيدن 
به پلى آف خواهد بود و به نظر مى رسد 
تمركز شاگردان ايوانوويچ بيشتر روى 
بازى بعدى شان باشد. سرمربى تيم 
بسكتبال آويژه صنعت پارساى مشهد 

درباره اين بازى تيمش گفت: به رتبه رقبا 
ابدا كارى نداريم. موفقيت ما در هفته هاى 
اخير در شرايطى رقم خورد كه از برخى 
رقبا رتبه اى پايين تر داشتيم. پس 
هيچگاه فريب رتبه رقيب را نمى خوريم 
و با تمام توان و با تمركز بالا وارد زمين 
مى شويم تا به يك پيروزى ديگر دست 
يابيم. سرجان ايوانوويچ افــزود: همه 
بازيكنان سخت تلاش مى كنند و مرتب و 
منسجم به تمرينات خود ادامه مى دهند. 

از اين جهت مى توانم از بازيكنان زيادى 
در تيمم استفاده كنم و اگر شرايط 
اجازه دهد، در بازى هاى آينده از 10 يا 
11 بازيكن استفاده خواهم كرد تا همه 
آن ها فرصت بازى كردن در ليگ را داشته 
باشند. وى تصريح كرد: مى توانيم با تلاش 
و تمرين بيشتر، نتايج بهترى به دست 
آوريم و به تيمى خوب در بسكتبال ايران 
تبديل شويم. او در پايان ادامه داد: بايد 
روند خوب خود را با قدرت ادامه دهيم. 
شرايط ليگ از اينجا به بعد سخت تر 
مى شود و نتيجه هر بازى مى تواند در 
پايان فصل تأثير زيادى روى جايگاه ما 

بگذارد. 
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فشار از بالا، چانه زنى از پايين
چگونه رفتن یحیی گل محمدی از شهرخودرو  و جانشینی اش به جای کالدرون در پرسپولیس جدی شد؟

تيم فوتبال
 داوران!
داوران در گذشته اغلب خودشان 
فوتباليست بودند و اين طورنبودكه 
كسى كه لباس داورى را مى پوشد 
لگد به توپ نزده باشد!بسيارى از 
داوران فوتبال خراسان در دهه 60 و 70 
خودشان از بازيكنان خوب و حتى به 
نام استان بودند. عكسى كه مى بينيد 
مصداق روشنى براى اين موضوع است. 
در اين عكس كه مربوط به تيم فوتبال 
گلاب نادر است سه داور ديده مى شوند. 
اصغر رحيمى اولين نفر ايستاده از سمت 
راست با لباس شخصى كه سر پرست 
تيم بوده،جمشيد لامعى دروازه بان تيم 
و رضا سخندان كه سومين نفردر بين 
نفرات نشسته در رديف پايين است. 

کشتی گیران ناشنوای خراسانی در مسابقات کشوری 

فرنگى كاران ناشنواى خراسانى عازم 
بقات  بقات كشورى مى شوند. مسا مسا
قهرمانى كشتى فرنگى ناشنوايان كشور، 
ــردار شهيد سپهبد حــاج قاسم  جــام س
سليمانى، از 25 تا 28 اسفندماه در اهواز 

برگزار مى شود. بر اين اساس، 10 فرنگى كار 
ناشنواى خراسان رضوى به ايم مسابقات 
اعــزام مى شوند. اين پيكارها در 2 رده 
سنى جوانان و بزرگ سالان برگزارخواهد 

شد. 

تعیین تاریخ مجمع بولینگ و بیلیارد بعد یک سال 

نتخاب رئيس  تاريخ برگزارى مجمع ا
بولينگ و بيليارد سر انجام پس از يك 
سال بلاتكليفى مشخص شد. پاييز سال 
گذشته پس از اختلاف فدراسيون بولينگ 
و بيليارد با دوانلو، رئيس هيئت اين رشته 
ورزشــى در خراسان رضــوى، فتاحى، 
مديركل ورزش و جوانان استان، مجبور 
به كنار گذاشتن او از رأس اين هيئت شد و 
با حضور سرپرستى جديد، بنا شد  وضعيت 
ــاره سازمان دهى شود و  اين رشته دوب
مجمع انتخابى براى انتخاب رئيس بار 
ديگر برگزار شود، اما حواشى و اختلافات 

اين رشته ورزشى باعث ايجاد بلاتكليفى 
اين هيئت در يك سال گذشته شده است، 
اختلافاتى كه هنوز هم ادامه دارد و درباره 
نامزدهاى حاضر در اين مجمع حرف و 
حديث هاى زيادى شنيده مى شود. يكى 
از اين موارد حضور سرپرست فعلى در 
مجمع است كه پيش از مديركل از حضور 
سرپرست ها در انتخابات گله كرده بود. با 
اين حال، طبق اعلام فدراسيون بولينگ و 
بيليارد، قرار است مجمع انتخاب رئيس 
اين هيئت ورزشــى هفته آينده، يكم 

بهمن، برگزار شود. 

برگزاری مسابقات کشتی قهرمانی جوانان استان 

ن  نا ا جو نى  ما قهر كشتى  ت  بقا مسا
خراسان رضوى برگزار مى شود. با اعلام 
هيئت كشتى خراسان رضوى، روز هاى

26 و 27 دى امسال مسابقات كشتى 
قهرمانى جوانان استان در 2 بخش آزاد و 

فرنگى در خانه كشتى استاد حميد توكل 
برگزار خواهد شد. همچنين اين مسابقات با 
نظر كميته فنى، ملاك انتخابى تيم استان 
براى حضور در مسابقات قهرمانى جوانان 

كشور به حساب مى آيد. 

داورى استان
در فدراسيون سكو ندارد!

پاى حرف هاى اصغر رحيمى، پيش كسوت داورى فوتبال مشهد 

مى گويد داور بايد فيزيك بدنى 
داشته باشد و بيشترين انتقادش 
به داوران امــروز، آمادگى بدنى 
نداشتن آن هاست. پيش كسوت 
داروى اين  هفته «دوشنبه ها با 
موسپيدان قضاوت» اين روزها 
سرپرستى  و  رى  بيشتر  تيمدا
مى كند اما در كنارش، تجربيات داورى اش 
را به صورت غيررسمى به داوران جوان 
انتقال مى دهد. اصغر رحيمى در گپ و 
گفتى، از روزهاى قضاوت هايش در فوتبال 
مشهد مى گويد، روزهايى كه با اكبرنژاد و 
رحمان نادرى، كوبل داورى مشهدى در 

قضاوت هاى ملى بودند. 

  به وقت تولد
دهم مهرماه سال 32 در كوچه چهارباغ 
مشهد به دنيا آمدم. 5 برادر و يك خواهريم 

كه 2 تا از برادرانم اهل ورزش بودند. 

  شغل در کنار داوری
30 سال مديريت توزيع روزنامه كيهان 
و اطلاعات در استان خراسان را بر عهده 
داشتم و سال هاست در عرصه سرپرستى و 

كارهاى اجرايى فوتبال هستم. 

  دوران قضاوت
سال 62 وارد جرگه داورى فوتبال شدم 
و سال 87 از دنياى قضاوت خداحافظى 
كردم. دو سه سال زودتر از قضاوت كنار 
رفتم و آن هم حكايتى داشت. بازى بهپاك 
بهشهر و خليج مرودشت در چهارچوب 
مسابقات منطقه اى كشور بود كه قضاوتش 
را به عهده داشتم. يــادم مى آيد ناظر 
فدراسيون از من خواست بازى را براى 
خليج دربياورم تا اين تيم بتواند به ليگ يك 
صعود كند اما من اين كار را نكردم. چند روز 
بعد از بازى، جنگ در فدراسيون بالا گرفت و 
از فدراسيون تماس گرفتند كه نتيجه بازى 
چندچند شده. من كه تعجب كرده بودم 
گفتم يك بر صفر بهشهر برده است. جالب 
است بدانيد كه ناظر بازى برگه قضاوت را 
از بهشهر تا تهران عوض كرده بود و نتيجه 
را يك بر يك ثبت كرده بود! آنجا بود كه 

عطاى داورى را به لقايش بخشيدم. 

  مهم ترین داوری
ــدار استقلال و  در سطح كشورى، دي
ز بازى هاى مهمى  پاس تهران يكى ا

بود كه هيچ وقت از يــادم نمى رود. در 
ــوزه قضاوت هاى درون استان هم  ح
بــازى تاكسى رانى و تيم قوچان برايم 
فراموش نشدنى است، ديدارى كه بازيكن 
قوچان گونه بازيكن تاكسى رانى را گاز 

گرفت و مجبور شدم او را اخراج كنم. 

  اشتباه مهم در داوری
ــدار تيم هاى فوتسال  جام رمضان دي
ابومسلم و پيام را قضاوت مى كردم. حسين 
فرقان در يك صحنه خطاى بدى مرتكب 
شد كه بايد صددرصد او را اخراج مى كردم 
اما آن قدر قسم و آيه آورد كه به او كارت 

زرد دادم! 

  بهترین داور استان
در بخش داورى، محسن تركى و در بخش 

كمك داوران، حسن كامرانى فر. 

  تفاوت داوری دیروز و امروز
به نظر من، داورى امــروز هم از لحاظ 
امكانات و هم از حيث قوانين خيلى بهتر 
شده است. آن موقع ما براى يك قضاوت 
با مينى بوس و بعضا كاميون از اين شهر 
به آن شهر مى رفتيم. از طرفى، آمادگى 
بدنى داوران آن موقع خيلى بهتر از داوران 

امروزى بود. 

  حال و روز داوری استان
ما در فدراسيون سكو نداريم و اين خيلى 
بد است. مرجان زاده ها و منصوريان ها 
هم خودجوش بالا آمدند و علاقه مندند. 
به نظر من، براى گرفتن حق داورانمان از 

فدراسيون بايد بيشتر تلاش كنيم. 

  بهره مندی از تجربیات داوری
بيشتر به عنوان يك پيش كسوت، وقتى 
كنار زمين مى روم، نكات داورى داوران 
جوان ترى كه مرا قبول دارند مى نويسم 
و به آن ها انتقال مى دهم. مى توانم بگويم 

اين انتقال تجربيات غيررسمى است. 

  عایدی از داوری فوتبال
يك ريال از داورى فوتبال عايد من نشد. 

دنبال ماديات از داورى فوتبال نبودم. 

  درد دل
هيچ گله اى ندارم. بيشتر دنبال ياد گرفتن 

بودم كه حاصل شد. 

  تیتر خبر  

برتر  ليگ  يان  پا هفته 
فوتسال برگزار شد و تيم 
فرش آراى مشهد اگرچه 
مقابل اهوراى بهبهان به 
شكست 2 بر يك تن داد، جايگاه سومى 
خود را در پايان دور گروهى تثبيت كرد تا 
در پلى آف به تيم ششم جدول سن ايچ ساوه 
ــاره شكست  برسد. مجيد مرتضايى درب
تيمش برابر اهورا در بهبهان گفت: «اين 
بازى به خاطر مسئله سقوط يا بقاى تيم 
بهبهانى با حواشى زيــادى همراه بود و 

حساسيت بالايى داشــت. با وجود اين، 
بچه هاى ما موقعيت هاى زيادى داشتند و 
در ثانيه هاى پايانى گل دوم را دريافت 
كرديم.» سرمربى فرش آرا افزود: «براى ما 
فرقى نداشت كه در پلى آف به سن ايچ 
بخوريم يا سوهان و شهروند ســارى و 
ستارگان، زيرا  همه اين تيم ها خيلى شبيه 
هم هستند، هرچند هر كدام ويژگى هاى 
خاص خود را  هم دارند. در كل براى ما فرقى 
نمى كرد به چه تيمى برخورد كنيم.» 
فرش آرا در پلى آف ابتدا 26 دى در ساوه 

ميهمان سن ايچ خواهد بود و سپس در 
بازى دوم بايد روز 30 بهمن در مشهد از اين 
تيم ميزبانى كند. چنانچه 2 تيم در تعداد 
برد برابر شوند، به فاصله 48 ساعت دوباره 
در سالن شهيد بهشتى مشهد براى تعيين 
تيم صعودكننده به جمع 4 تيم پايانى ليگ 
برتر امسال، رودرروى يكديگر صف آرايى 
خواهند كرد. تيم فوتسال فرش آرا سال 
 2 گذشته در مرحله پلى آف با قبول 
شكست پياپى برابر سوهان محمدسيما از 

صعود به جمع 4 تيم نهايى بازمانده بود.

می خواهیم 
به جمع

 ۴ تیم پایانی 
صعود کنیم

قاب خاطره

تيم  ز  ا گل محمدى  يحيى 
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شهرخودرو خراسان جدا شد 
واگــر اتفاق عجيب و غريبى 
نيفتاد بايد امروز منتظر عكس 
توافق او با انصارى فرد مدير عامل 
پرسپوليس باشيم.با جلسه اى 
كه شب گذشته در تهران برگزار 
شد، حضور يحيى در مشهد ديگر منتفى 
است و قرار است  امروز يا فردا در تمرين 
سرخ پوشان پايتخت حاضر شود. اما 
داستان جدايى گل محمدى طى 72 
ساعت قبل چه بوده  كه مالك باشگاه 
شهرخودرو حاضر شد با وجود اينكه پيش 
از اين گفته بود فقط گل محمدى را به تيم 
ملى مى دهــد  رضايت نامه او رابــراى 
بازگشت دوباره به پرسپوليس  صادر كند؟

 قرارداد دو ساله و پیشنهاد اول فصل

 رفتن گل محمدى از شهرخودرو به 
پرسپوليس موضوع تازه اى نيست و از 
ابتداى فصل جارى و درست جايى كه 
برانكو ايوانكوويچ با تمام موفقيت هايى 
كه براى سرخ پوشان تهرانى به ارمغان 
آورده بود  يكباره اين تيم را ترك كرد 
 شروع شد. در آن زمان گل محمدى با 
ــراردادى دوساله و البته رقمى نسبتا  ق
سنگين با شهرخودروى ها به توافق 
رسيده و قراردادش را امضا كرده بود اما 
اوضاع آشفته پرسپوليس باعث شد عرب، 
مديرعامل آن زمان پرسپوليس، شخصا به 
دفتر حميداوى برود و از او يحيى را طلب 
كند! در آن جلسه البته مالك شهرخودرو 
صراحتا به عرب اعلام كرد حاضر به جدايى 
يحيى نيست و اتفاقا همين شرايط هم 
پيش رفت و يحيى با شهرخودرو ماند و 
پرسپوليس با كالدرون آرژانتينى قرارداد 
امضا كرد. با اين حال، مصاحبه  نكردن هاى 
يحيى در آن زمان نشان داد همان موقع 

هم دلش با پرسپوليس بوده است.

 تماس آرژانتینی به اصفهان رسید

ليگ نوزدهم كه شروع شد، پرسپوليس و 
شهرخودرو كار خود را آغاز كردند. يحيى 
با شهرخودرو اوج گرفت اما كالدرون با 
پرسپوليس ريپ زد! ميانه هاى نيم فصل 
اول اوضاع سرخ پوشان تهرانى بهتر شد و 2 
تيم شانه به شانه هم تا پايان نيم فصل پيش 
رفتند. هواداران مضطرب پرسپوليسى هم 
از نتايج كالدرون راضى بودند تا اينكه مرد 
آرژانتينى براى پرسپوليس و شهرخودرو 

دردسر درست كرد. رفتن يكباره كالدرون 
و تماسش از آرژانتين و اعلام جدايى اش 
ــواداران تيم پايتخت نشين را  هجمه ه
دوباره بر سر مديران پرسپوليس ريخت. 
در اين شرايط تنها گزينه مــورد نظر 
اعضاى هيئت مديره كسى نبود جز يحيى 
گل محمدى و البته در كنارش نام هايى 
مثل تارتار و دايى مطرح مى شد. با اين 
همه، زمانى كه شهرخودرو در اصفهان 
منتظر بازى دوستانه با سپاهان بود، با 
گل محمدى تماس مى گيرند و پيشنهاد 
دندان گير خــود را مطرح مى كنند، 
پيشنهادى كه با چراغ سبز يحيى مواجه 
مى شود اما كليدماجرا همچنان در دست 

حميداوى بود.

  جلسه یحیی در تهران و تماس وزرا با

مالک شهرخودرو

با اتمام اردوى مشهدى ها در اصفهان، 
ن  تهرا به  گذشته  شنبه شب  يحيى 
بازمى گردد و جلسه فورى را با انصارى فرد، 
مديرعامل پرسپوليس، برگزار مى كند، 
جلسه اى كه همه چيزش خوب پيش 
مى رود به جز قرارداد دوساله گل محمدى 
با شهرخودروى ها كه بايد با رضايت 
حميداوى ملغى شود. در اين جلسه، 
يحيى درباره خريدهاى جديد پرسپوليس 
نيز نظرش را مى دهد و برنامه فصل 
آينده اش براى پرسپوليس را ارائه مى كند 
اما باز گره كار همان رضايت مالك باشگاه 
شهرخودرو است. انصارى فرد براى حل 
اين مشكل دست به دامن وزير ورزش و 

جوانان مى شود. براى همين هم بامداد 
يكشنبه حميداوى با تماس وزارت ورزش 
راهى خيابان سئول مى شود. اين طور 
كه گفته مى شود، در اين جلسه كه ميان 
حميداوى و يكى از معاونان وزارت ورزش 
برگزار مى شود، سلطانى فر هم كه در 
سوئيس به سر مى برد، تلفنى با حميداوى 
درباره گل محمدى صحبت مى كند تا 
رضايت او را جلب كند! با پايان اين جلسه، 
روز گذشته نيز انصارى فرد و گل محمدى 
دوباره جلسه اى تشكيل مى دهند و درباره 
جزئيات قــرارداد به توافق مى رسند اما 
اين بار ميزان پرداخت رضايت نامه يحيى 
براى سرخ پوشان دردسر مى شود. همين 
مسئله باعث مى شود انصارى فرد از وزير 
ورزش بخواهد براى فشار بيشتر به مالك 
شهرخودرو كه در حوزه خودرو فعاليت 
اقتصادى مى كند، اين بار از وزير صمت 
كمك بگيرد. شب گذشته گويا اين تماس 
برقرار مى شود تا حميداوى سرانجام 

رضايت نامه سرمربى تيمش را بدهد.

 رضایت نامه و تمام

پس از تماس هاى وزرا (شما بخوانيد فشار 
از بالا)حميداوى بالاخره رضايت يحيى را 
مى دهد تا او به پرسپوليس برود اما قبل از 
آن، از سرخ پوشان پول نقد طلب كرده 
است تا دست كم با از دست دادن يحيى، 
متحمل ضرر مالى نشود. اين طور كه 
گفته مى شود، ميزان رضايت نامه رفتن 
حدود  پرسپوليس  به  گل محمدى 
4 ميليارد تومان است كه انصارى فرد 

پرداخت آن را متعهد شده و در نهايت، 
گل محمدى به پرسپوليس مى رسد.

 در مشهد چه خبر است؟

با رفتن گل محمدى، حالا در شهرخودرو 
همه چيز روى هواست. در روزهايى 
كه شهرخودرو كمتر از يك هفته ديگر 
در ليگ برتر و كمتر از 10 روز ديگر در 
پلى آف آسيا بازى دارد، وضعيت انتخاب 
سرمربى جديد اين تيم در ابهام است، 
چنان كه بازيكنان جديد هم با تفكرات 
گل محمدى خريدارى شده اند و كار 
براى سرمربى جديد قطعا سخت است. 
شهرخودروى ها قرار است امروز تمرينات 
خود را در حالى پيگيرى كنند كه چند 
گزينه را براى هدايت تيمشان در نظر 
دارند. رضا مهاجرى، عليرضا منصوريان و 
البته يك گزينه مشهدى كه نامش هنوز لو 
نرفته!  نفراتى هستند كه حميداوى با آن ها 
مذاكراتى كرده و قرار است امروز تكليف 
يكى از آن ها براى هدايت شهرخودرو 
مشخص شود. اين نكته هم گفتنى است 
كه با رفتن يحيى كل كادر او هم از اين تيم 
مى روند و يك تغيير اساسى در نيمكت اين 
تيم اتفاق خواهد افتاد. حالا بايد منتظر 
ماند و ديد در روزهايى كه دستياران يحيى 
هم همراه با او از شهرخودرو جدا خواهند 
شد، سرمربى جديد اين تيم چه كسى 
خواهد بود و چه انتظارى براى آينده 
شهرخودرو پيش بينى مى شود. فقط 
اميدواريم اين تيم به سرنوشت ابومسلم 

و پيام دچار نشود!

نبرد هوايى با نيروى زمينى
تيم بسكتبال پارسا در تهران به دنبال تداوم پيروزى هاست
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